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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU   

JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH  

KONANÉHO DNE 13. ČERVNA 2012 

Přítomni (bez titulů):  

Kamil Pícha, Tomáš Volek, Rudolf Hrubý, Filip Petrách, Michal Bauer, Martina Halamová, Jan 

Štumbauer, Miroslav Procházka, Jan Petr, Šimon Heller, Iva Dostálková, Martin Bláha, Jan Kouřil, Josef 

Velíšek, Jan Másílko, Miloš Havelka, František Štěch, Eva Křenková, Lukáš Laibrt, Andrea Hudáčková, 

Pavel Ondr, Jakub Vondruška,  

Omluveni:   

 

Vladimír Papež, Barbora Poslušná, Markéta Veselá, Petr Šmilauer, Vojtěch Študent, Pavel Duda, Tomáš 

Veber, Alois Kříšťan, Václav Šnorek, Květoslava Kotrbová, Lukáš Martínek, Pavel Vejsada, Vladislav 

Kukačka, Miroslav Maršálek, Kristýna Líbalová 

 

Nepřítomni:  

Veronika Veberová, Martin Günzel, Jan Okrouhlík  

 

Hosté: Libor Grubhoffer, Vilém Kahoun 

Senát je usnášeníschopný.  

Jako zapisovatel se nabídl senátor Laibrt (TF), ověřovatel zápisu: Štěch (TF) a Pícha (EF)  

skrutátoři: Hudáčková (ZSF) a Petr (PF) 

 

Hlasování o navrženém zapisovateli, ověřovatelích a skrutátorech: 

pro - 21 , proti - 0 , zdržel - 0 - schváleno 

 

Program: 
 

1. Přivítání nového člena AS JU. 

2. Informace o hlasování per rollam. 

3. Výroční zpráva o činnosti JU za rok 2011. 

4. Výroční zpráva o hospodaření JU za rok 2011. 

5. Návrh na změny ve složení Vědecké rady JU. 

6. Návrh na změnu Statutu Zdravotně sociální fakulty JU. 

7. Informace z RVŠ. 

8. Studentská komora AS JU. 

9. Různé. 

 

pro - 21, proti - 0 , zdržel - 0   - program byl přijat 

 
ad 1) Přivítání nového člena AS JU 

 

ad 2) Informace o hlasováních per rollam. 

 - vyslání dvou členů studentů Markéty Veselé a Pavly Staňkové do Akreditační komise JU. 
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ad 3) Výroční zpráva o činnosti JU za rok 2011. 

- představil Libor Grubhoffer 

- zpráva byla členům AS JU k dispozici před zasedáním 

- po představení proběhla diskuse 

 

Hlasování o Výroční zprávě o činnosti JU za rok 2011. 

pro - 20 , proti - 0 , zdržel - 1 – AS JU schválil Výroční zprávu o činnosti JU za rok 2011 

 

ad 4) Výroční zpráva o hospodaření JU za rok 2011.  

- prezentoval Libor Grubhoffer 

- zpráva byla členům AS JU k dispozici před zasedáním 

- po prezentaci následovala diskuse 

 

Hlasování o Výroční zprávě o hospodaření JU za rok 2011 

pro - 21 , proti - 0 , zdržel - 1 – AS JU schválil Výroční zprávu o hospodaření JU za rok 2011 

 

ad 5) Návrh na změny ve složení Vědecké rady JU. 

- představil Libor Grubhoffer 

- návrh na odvolání: doc. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D. 

                                 prof. RNDr. Jan Zrzavý, Csc. 

 

- návrh na nové členy : doc. Ivana Noble. Ph.D. 

                                      doc. Ing. Milan Jílek, Ph.D. 

                                      prof. Ing. Miloslav Šimek, CSc. 

                                      doc. RNDr. Hana Čížková, CSc. 

 

- po představení proběhla diskuse 

 

Tajné hlasování: 

 

Návrhy na změny: 

doc. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D.    

pro - 21 , proti - 0 , zdržel -1  

 

prof. RNDr. Jan Zrzavý, Csc. 

pro - 21 , proti - 1 , zdržel - 0   

 

Návrhy na nové členy: 

doc. Ivana Noble. Ph.D. 

pro - 22 , proti - 0 , zdržel - 0  

 

doc. Ing. Milan Jílek, Ph.D 

pro - 22 , proti - 0 , zdržel - 0  

 

prof. Ing. Miloslav Šimek, CSc. 

pro – 20 , proti – 0 , zdržel – 2 

  

doc. RNDr. Hana Čížková, CSc. 

pro – 20 , proti – 0 , zdržel – 2 



 

 3 

Navržené změny byly schváleny. 

 

ad 6) Návrh na změnu Statutu Zdravotně sociální fakulty JU. 

- informoval (představitel) prof. Kahoun 

- po informování proběhla diskuse 

 

Hlasování o návrhu na změnu Statutu Zdravotně sociální fakulty JU. 

pro – 19 , proti – 0 , zdržel - 2 

 

Návrh na změnu Statutu Zdravotně sociální fakulty JU byl schválen. 

 

ad 7) Informace z RVŠ. 

Štěch – informace o dění v RVŠ 

 
AS JU bere na vědomí zprávu Štěcha o dění v RVŠ. 

 

Ad 8) Studentská komora AS JU 

Křenková – informace o činnosti Studentské komory AS JU   

 

AS JU bere na vědomí zprávu Křenkové o činnosti Studentské komory AS JU 

 

ad 9) Různé 

- informace pro AS JU od předsedy AS TF JU Adama Mackerleho: Tomáš Machula byl zvolen děkanem 

TF JU. 

- senátor Šimon Heller podotkl, že při rozdělování ubytovacího stipendia se děje jistá nespravedlnost a 

požádal AS JU o řešení tohoto problému. 

- předseda AS JU požádal o pružnost a dochvilnost při zhotovování a ověřování zápisu ze zasedání AS JU. 

- rektor JU Libor Grubhoffer informoval o výběru loga JU (Corporate design JU). 

 
Termín dalšího zasedání AS JU nebyl stanoven. 

 

 

Zápis vyhotovil: L. Laibrt  

Zápis ověřil: F. Štěch a K. Pícha 
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